



MATTRESSES

PROTECTOR



Menggabungkan kebaikan dan nikmat
Inframerah Jauh
dan **Ion Negatif**

MEMPERTINGKATKAN KUALITI TIDUR SECARA BERKESAN



- ☛ Meningkatkan kualiti tidur
- ☛ Memperbaik metabolisme badan
- ☛ Melegakan tekanan fizikal dan mental
- ☛ Menguatkan sistem pertahanan



K♦eMATTRESS
PROTECTOR

Tidur yang berkualiti datang hanya apabila anda mendapat tidur yang nyenyak. Seluruh badan anda melepaskan lelah manakala anda bernafas perlahan-lahan, serebrum anda mula membenam ke tahap rehat yang mendalam. Apabila anda bangun, keletihan anda melesap begitu sahaja dan anda berasa begitu segar dan aktif!



* Terdapat dalam 2 saiz : saiz "Single" & saiz "King"

K♦eMATTRESS PROTECTOR

Menggabungkan kebaikan dan nikmat inframerah jauh dan ion negatif, K♦eMattress Protector meningkatkan kualiti tidur, fungsi sel-sel badan dan organ yang sihat secara berkesan. Kini, anda dapat mengamalkan penjagaan kesihatan sepanjang masa sementara menikmati tidur yang nyenyak.

☞ Sinar Inframerah Jauh

Digelar sebagai "Cahaya Kehidupan", sinar inframerah jauh merupakan tenaga semula jadi yang terdapat dalam sinaran cahaya matahari. Ia membantu menggalakkan pengedaran darah, meningkatkan metabolisme limfa, menyingkirkan toksin dalam badan dan menghilangkan bau yang tidak menyenangkan. Ia juga melegakan ketegangan badan, mencegah buasir dan memperbaiki masalah sembelit.

☞ Ion-ion Negatif

Ion negatif ialah ion yang bercas negatif. Ia adalah jirim yang wujud di persekitaran kita, tanpa bentuk dan tidak dapat dilihat dengan mata kasar, tidak mempunyai rasa dan tidak berbau. Ia memang terkenal untuk penjagaan kesihatan. Ion negatif mempertingkatkan pengedaran darah dan menenangkan sistem saraf tunjang. Ia mengurangkan keresahan, tekanan dan ketegangan.

Bagaimana K♦eMattress Protector Memperbaiki Kualiti Tidur Anda?

K♦eMattress Protector menggabungkan kesan penjagaan kesihatan istimewa daripada gelombang inframerah jauh dan ion negatif. Ia begitu mudah untuk digunakan, menjimatkan masa dan kos efektif. Berehatlah anda di atas tilam ini dan lepaskan mata sehingga ke mimpi syahdu sementara tenaga inframerah jauh menyeimbangkan ion-ion dan radikal bebas dalam tubuh anda. Nikmatilah tidur yang nyenyak sementara ia meningkatkan metabolisme badan dan mengekalkan tahap nilai pH dalam badan untuk membekalkan sel-sel badan yang sihat dan menguatkan daya pertahanan badan anda. Anda akan bangun berasa segar dan sentiasa bersedia untuk menghadapi cabaran yang menanti anda dalam setiap lembaran hari baru.

Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :



Diedarkan Khusus oleh :

K-LINK International Sdn Bhd (496046-H)
(A.J.L. 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,

Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

e-mail : info@k-link.com website : www.k-link.com

Your Global Link

K♦eMATTRESS
PROTECTOR